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Verslag 

 
Aanwezig: Kevin De Becker (OEH), Erwin Scheys (ACKO), Peter Wijns 
(ACHL), Johan Permentier (SPBO), Owen Malone (VAL) en Liesl Van Barel (VAL – Verslag) 
Verontschuldigd: Mieke Seminck (ASVO) 
Afwezig: / 

 

1 ONTVANGEN REACTIES NIEUW WEDSTRIJDCONCEPT: BESPREKING 

De ingestuurde reacties en feedback werden besproken. 

We ontvingen overwegend positieve reacties en enkele terechte opmerkingen of 

nuttige vragen.  

Aangezien bepaalde vragen regelmatig terugkeren en de antwoorden op bepaalde 

vragen niet meteen in het handboek zijn opgenomen zal er een FAQ lijst opgesteld 

worden. 

 

Intussen wordt de laatste hand gelegd aan een beknoptere wedstrijdgids die 

voornamelijk atleten/ouders en trainers moet informeren. 

2 GEGEVENS HUIDIGE AANVRAGEN JEUGDMEETINGS 

Op donderdag 17/12 (3 dagen voor afsluiten aanvragen in alabus) waren er reeds 106 

jeugdmeetings aangevraagd (13x BVV pup-min, 41 KAN-MIN, 12 KAN-BEN, 17 PUP-

MIN, 13 MK PUP-MIN en 10 MK PUP-MIN + KAN-BEN) 

9 OM+ jeugd 

55 verschillende organiserende clubs 

 

Conclusie: veel interesse voor jeugdmeetings waar kangoeroes en benjamins bij zijn 

inbegrepen. We voorzien nog verder ondersteuning met oa voorbeeld uurroosters op 

basis van een aantal verschillende terreinen (weinig en meer verscheidenheid in 

wedstrijdstanden). 

3 JEUGDSPORTFONDS: RESULTATEN 2020 

De belangrijkste en opvallendste resultaten werden besproken. Het uitgebreide 

verslag kan worden geraadpleegd op de website: 

https://www.atletiek.be/admin/storage/main/jsf-2020-evaluatie.pdf  

 

Vanwege de Corona crisis werd het reglement licht aangepast, ondanks deze moeilijke 

periode hebben de meeste verenigingen een mooie score behaald en kon er een 

gemiddelde subsidie van 628 euro uitgereikt worden. 

4 BESPREKING VOORUITGANG STAGE L. SCHROVEN 

Liese heeft de voorbije maanden heel wat onderzoek gedaan bij onze trainers en 

atleten mtb het trainersklimaat in de clubs. Op basis van enquêtes verzamelde ze 

input over de huidige situatie in onze clubs. En lijstte ze op wat de federatie en de 

clubs zelf zouden kunnen ondernemen om het te verbeteren. In de volgende fase zal 

een pilootproject worden opgestart om één of meerdere aspecten uit te testen. 

 

 

  

https://www.atletiek.be/admin/storage/main/jsf-2020-evaluatie.pdf
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5 BIJSCHOLINGEN 2021 

In 2021 willen we opnieuw fysieke en praktijkgerichte bijscholingen aanbieden. 

Sietske neemt hierin het initiatief door op zoek te gaan naar een poule van docenten 

en locaties waar overheen het jaar enkele bijscholingen kunnen aangeboden worden. 

Daarnaast worden ook opnieuw webinars voorzien. 

6 RONDVRAAG 

/ 

7 TO DO 

/ 

8 VOLGENDE VERGADERING 

Volgende vergadering maandag 18 januari 2021, 20u online. 


